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Wniosek

1. Zwacam siQ z upzejm4pro$b4 o przekazanie informacji czy istnieje mozliwodi uzfskania

przez osobQ fizyczn4 dofmansowania ( 6dla samorz{dowe czy teZ vqdowe) na

doprowadzenie do domu jednorodzinnego instalacji gazowej. Chodzi o s).tuacjQ, kiedy dom

nie ma doprowadzonej takiej instalacji. Chodzi o modemizacjq sieci cieplowniczej poprzez

przejscie z instalacji wqglowej na bardziej ekologiczn4 gazowq Jeili istnieje taka moZliwo66

to baldzo prosze o wskazanie 2r6dla i opisanie procedury pozyskiwania takich 6rodk6w

Interpelacja
l.Zuracam siQ z prosba o udzielenie informacji, czy zostala]udzielona odpowiedz na wniosek

pari Edyty Banasiewicz z dnid'7 .08.2012 r. Jesli tak to proszQ o przekazanie jego kopi. Je6li

to proszQ o przedstawi€nie powod6w braku odpowiedzi. Wnioskodawczyni twierdzi, Ze do

dnia dzisiejszego nie otrzymala odpowiedzi.

Ponadto wnoszQ o przedstawieni, czy istnieje Foblem, ktdry zostal poruszony w

wskazanl'rn wyZej piSmie. Jeili tak to, w jaki spos6b zostal rozwiazany lub jak planuje siq go

rozttiazal.
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Z wyrazami szacwtku

Michal Rosa
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- pismo Dd)ay Banasiewicz z dnia 0 7 .O8.ZOI2 r.
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liaseczrro. dnia 13.02. 2013 r.

llrz4d Miasta i Cminy
?iasecao
Referat ds- pozyskilvania Srodk6w ze\\tQlrznych

?arr Miohal &osa
P,adna Rady Miejskicj

Dotyczy: Moziiwo5ci pozvskania Srodk6w zewnetrzn)ch orzez osobe fiz"vczna na
dopro\\adzenie instalacii aazowei-

W odpowiedzi na p;smo^a.niosek z dnia 6 stycznia 2013 r.. Lrprzejmic informujQ. i2 Gmina
Piascczno nie dysporuje Srodkami na realizacjQ irMestycji w zakrcsie nlodyllkacji iistalarji
grzewczej. Uprzejmie informuje, iz instytucj4 odpowiadi{4c4 za wspieranie tego f)pu
Drzcdsie$zied sa ozede \vszysl\im: Woiew6dzki Fundusz Oclrrorl\ Srud'rwisktr
ir wciszaqicr ,rraz Narodowy Fundu"z o.tuonl Srodowiskat. Niesiely na dzieri
przygoiowania odpowiedzi przez sluzby Gminy iest niemozli$,e szqzee6lowe prz.ekaz:rie
precyzyjnych ilfomracji na 1ema1 potencjalnych iistument6w wLaz
z obo\via-zujap),mi proccdurani ubiegaoia sia o dofinansorvanic w ramach ktdrych bylaby
mozliwo6i sfinansow4nie,tego typu inwestycii?e rvzglgdu na brak indormagii w tym zakresie.

W zlviazku z.oowv7"szvq.r. zaghqcam lana do staleso mooitoro$'ania se&'is6w inteltletolv-ch ,
obu wskazanych inst).lucji. Dodatko\\'o pragnq przekaza6 kopie kaloqdarium naboru
rvniosk6w o dofinansowanic na 2013 r., prowadzone-eo przez Wojewddzki Fundusz Octronr'
iirodowtska w walsza\!te.
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prorvadzlrcgo przez
Lista zaiqcznikdw:
1. Kalendadun naboru wriosk6w o doflnansotanie na 2013 4.,
Wojc\r'6diki Fundusz Ochrony Srodou'iska r' Warszarvie.
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Otzyma

Pan Michal

Radny R Miejskiej

W odpowiedzi na interpelacjg zlo^onq 10,01.br. w sprawie
korespondencji z Pania Edyta Banasiewicz w sprawie przebudowy 6cle2ki
rowerowej we wsi Zabieniec, uprzejmie informuje, Ze wnjosek o wzmocntente
utwardzenia podjazdu pomiedzy ul. Rybackq a nawjerzchnia z kostki
na przebudowanej cciezce rowerowej zgslal zrealjzowany, a pani Banasiewicz,
w trakcie tych prac dokonywala przejazdu w6zkiem inwalidzkim. Lecznik Sciezki
z ul. Rybacka zostal dodatkowo przykryty warstwq destruktu asfaltowego.
Na pismo zlozone 07.08.'12 nie udzielono odpowiedzi, gdyz z uwagi na fakt
uczestnictwa Pani Banasiewicz w realizacji prac, sprawe zakohczono adnotacja
o wykonaniu wniosku.
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Szanowny Panie Burmishzu!

Wniosek

1. Skontakow"al si9 ze mn4 mieszkaniec osiedla przy !I. Z'totei Kaazki.

przekraczania Fgdkosci na ul. Labgdziej w Piasecznie. Po przeenalizowaniu podatych ptzez niego

informacji i przeprowadzeniu wizji lokalnej uznajQ argumenty pana

zasadng dlatego alracam sig z pro3b4 o rozwazenie mozliwoici wyniesienia przej3cia dla pieszyclq

kt6re znajduje sig w okolicy ul. ZlotE Kaczkl. Przedstawiam r6wniez ponizej czQsd wiadomosci

otrzymanej od

,3iszg do Pana w sprawie niebezpiecznego ftagmentu ul. tr abgdzia znajduj4cego sig na *ysokosci

ul. Zlotej Kaczki. Samochody przdlerdzaj4 tam z prqdko6ci4 du^o przewy2szajqc4 obowiqzuj4ce

tafi ogfanlaze c, atakze nie zwazaj4 na istniej?ce przejccie dla pieszych, potrafi?c riyprzedzad na

nim inne pojazdy nte bacz4c na pieszych. Samochody p$zq w obu kierunkacll zar6wno do ul.

Pulawskiej, jak i w stronp Mysiadla. Nie raz by{em Swiadkiem takich zdarze4 jak i wiele os6b z

osiedla polozonego ptzy !tl. Zlotej Kaozki, dla kttuego to przejsoie dla pieszyoh jest jedynym

pieszym sposobem na wydostade sie z osiedla.

Sprawg pogorszyla pow6d2 z 2010 roku, a doktadniej decyzja o usunipciu progu zwalniaj4cego

polozonego przed skzyzowaniem z ul. Meczatsk4. Od tamtej pory s?mochody rozpQdzajQ si9 od

osiedla Myszka w Mysiadte, poniewa:i po drodze nie ma 2adnychjui prog6w zwalniaj4cych

Na osiedtu jest duzo matek z malymi dziedmi, 1dore potrafiq stad minutami, by m6c bezpiecznie

Fzej(6 na drug4 strong ulicy.

Proszg o interwencjg w tej sprawie u wla{ciwych organ6w Moja sugesti4 jest prz}'ff6cenie progu

zwalnlajqcego b4M polozenie pod\iYzszolego pzejScia dla pieszych w tniej scu istni€j4cego

Z wyraz ami szacunku,
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Piaseczno, dnia 29.01.2013r.

Pan
Michal Rosa
Radny
Gminy Piaseczno
w mieiscu

W odpowiedzi na Pana wniosek z dnia 21.O'1.2013t ddt(Gryegrzejgoi€*dta pieszych
na ulicy Labedziej uprzejmie informuje, Ze Wydzial lnfrastruktury i Transportu
Publicznego UMjG w Piasecznie zleci w marcu br. do wykonania nowy projekt organizacji
ruchu dla ulicy Labedziej na odcinku pulawska - Mleczarska wraz
z oznakowaniem poziomym i pionowym. Nowy projekt organizacji ruchu po analizie
i zatwlerdzeniLi plZez Starogtwo Powiatowe w piasecznie zostani6 wdrozony w terenie.

Jednoczesnie do chwili opracowania nowego projektu organizacji ruchu zwr6cilismy sie
do Wydzialu Ruchu Drogowego Komendy powiatowej policji w piasecznie o zwigksienie
czestotliwo6ci pomiar6w predkosci na ulicy t-abedziej.(kserokopie zalaczone do pismaj.
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